
16.02.2023 

Til medlemmer i Rødt Trondheim Fagliglag 
 
 
INNKALLING TIL ÅRSMØTE I RØDT TRONDHEIM FAGLIGLAG 2023 
 
Årsmøtet i Rødt Trondheim Fagliglag ble forhåndsvarslet lagets medlemmer 26. januar 2023 pr. e-
post. 
 
Medlemmer i Rødt Trondheim Fagliglag kalles med dette inn til lagets årsmøte 26. februar 2023 
klokken 19:00 – 21:00 på partikontoret i Prinsensgate 14, 7012 Trondheim. 
 
Styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
Dagsordens pkt. 1  Åpning 
Dagsordens pkt. 2  Konstituering 
Dagsordens pkt. 3  Årsmelding 
Dagsordens pkt. 4  Regnskap 
Dagsordens pkt. 5  Innkommende forslag  
Dagsordens pkt. 6  Møteplan for årsmøteperioden 
Dagsordens pkt. 7  Valg av styre og representanter fra laget til fylkesårsmøte 
Dagsordens pkt. 8 Eventuelt 
 
Saksdokumenter til møtet følger under. 
 
I henhold til Rødts vedtekter § 2 pkt. 3 må en ha vært medlem i 3 uker og betalt kontingent det 
aktuelle året for å stemmerett på årsmøte.  
 
Har du spørsmål, ta kontakt på erikjoer@online.no eller +47 45 27 01 69 
 
Vel møtt! 
 
Med kameratslig hilsen 
Styret i Rødt Trondheim Fagliglag 
 
PS. Vi minner om årsmøte i Rødt Trondheim førstkommende lørdag i Sommerveita 4, 7011 Trondheim 
klokken 10:00 – 15:00  
 
 
 
 
  



Dagsordens pkt. 2  Konstituering 
 
Valg av møteleder, referent og to til å signere protokollen utpekes på møtet. 
 
 

Dagsordens pkt. 3 Årsmelding 
 
Årsmelding for årsmøteperioden 2022 – 2023 
 
Årsmøte 
Finner ingen protokoll, men Svein Olav (leder) Anniken, Erik (sekretær), Kari og Arne 
(økonomiansvarlig) ble valgt som styremedlemmer.  
 
Møtet 20.april 
5 medlemmer tilstede.  
Tema var 1.mai og lagets ansvar for markering ved Marcus Thrane plaketten i Ila (Svein Olav). 
Arrangementet ble gjennomført med hornmusikk og tale ved Hege Ba Nyholt. 15 deltok på 
arrangementet.  
Planlegging av lagets fagligkonferanse i juni. (Erik) 
Diskusjon om Våpen til Ukraina uten vedtak.  
Uttalelse om Steigan.no, der vi i hovedsak støttet Bjørnar Moksnes, men avviste Rødt sentrums 
fordømmelse av de som har aksjer i Mot dag.  
Vi diskuterte og sendte inn forslag til valglistene. 
Faglig studiesirkel ble diskutert og første møte ble berammet til januar 2023. (Erik og Stuff) 
 
Møtet 23.mai 
Tilstede: 10 medlemmer. 
Tema:  
Natodiskuskusjon (Arne) om Sverige og Finlands søknad. Støtte til Rødts motstand mot det.  
JP orienterte om forberedelsene til LO kongressen.  
Fagligkonferanse diskutert. (Erik) 
Byplanleggingsdiskusjonen ble utsatt. 
 
Møtet 24.august 
Streiken i Industri Energi diskutert og AG trussel om lockout hvis ikke tvungen voldgift. AG truet med 
hydrogeneksplosjon som var falsk og ikke reell, for å tvinge gjennom voldgift. Lønnskravet ok, men de 
tapte aksjonsrett på lokalforhandlinger.  
JP orienterte om dagsingaksjon på Nyhavna.  
Møtet foreslo dyrtidskompensasjon ved mellomoppgjøret 2023. 
Møtet var mot nettforbindelse mellom nord og sør, det ville bare øke prisene i nord.  
Møtet oppsummerte sommerkonferansen som bra, men vi burde mobilisere bedre. 
5 medlemmer deltok på Faglig utvalgs fagligkonferanse i Oslo og 9 medlemmer på LO Trondheim og 
omegns konferanse «Fra lovlydighet til mer aksjon». 
Pensjonskomiteens innstilling ble diskutert. (Erik) 
 
Møtet 29.september 
Tilstede: 10 medlemmer. 
Tvungen lønnsnemd var temaet. 
Ruth og Martinus valgt som representanter til fylkets nominasjonsmøte. 
Orientering om faglig studiesirkel og sikre at flest mulig deltar. 
 



Møtet 8.desember 
Møtt: 6 medlemmer, 9 meldte forfall.  
Ivar hadde forslag om innspill til LM om miljø. Forslaget ble avvist, (men endret på møtet i januar 
2023).  
Faglig sommerkonferanse ble diskutert og det kom fram forslag om temaer: boligpolitikk og 
fagbevegelsens historie.  
 
Til slutt 
Laget fikk 3 nye medlemmer i 2022 og ingen utmeldte. Det er litt færre medlemmer på møtene i 2022 
enn året før. Vi får håpe på at nedstegninga nå er over og at flere vil delta i året som kommer.  
 
 

Dagsordens pkt. 4 Regnskap 
 
Regnskap for årsmøteperioden 2022 – 2023 
 

 
 
 

Dagsordens pkt. 5 Innkommende forslag  
 
Forslag #1: Utleiemarkedet 
Innsendt av: Ruth Hoel 
 
Forslag: 
Fagliglaget ønsker at bystyregruppa ber kommunedirektøren om en oversikt over boligutleiemarkedet 
i Trondheim. Oversikten bør inneholde: 

o Antall utleieforhold (leiligheter, boliger og hybler) 
o Husleiepris pr kvm 
o Hvor mange boligforhold som er godkjent/ ikke godkjent 
o Kommunens kapasitet for tilsyn 
o Har kommunen vurdert etablering av et boligombud eller et uavhengig boligtilsyn? 

18385 -21121,79

Regnskap Rødt Faglig lag Trondheim 2022
Dato Til Beskrivelse Inn Ut
21.11.2022 Erik Jørgensen Rødt Fagligkonferanse 26-27.11.2022 -1598
07.07.2022 Martinus bråten utgifter konferanse trondheim 1806.2022 Rødt -3116,29
07.07.2022 halvor fjermeros innledning konferanse trondheim Rødt -13113,5
05.07.2022 Boye Ullmann Innledning konferanse Rødt -3294
28.06.2022 Trodheim Faglig Lag Overført fra reskontro                                     10.000,00 10000
28.01.2022 Tilbakeført deltakeravgift 3.stk. Trondheimskonferansen. Betalt 10.11. 8385

Trondheim fagliglag, 4212.50.31484
Inngående saldo pr. 01.01.2022: 7094,61
Utgående saldo pr. 31.12.2022: 4357,82
Endring 2736,79

Regnskap Rødt faglig Lag Trondheim 2022
Inntekter
Kontingent 10000
tilabkeført fra Trh.konferanse 8385
Total inntekt 18385

Utgifter
Konferanse 18.6.2022 -19523,79
Faglig konferanse 26-27.11 2022 -1598
Totale utgifter -21121,79
Overskudd -2736,79



Vi trenger en mye mer aktiv kontroll med boligpolitikken, derfor er en slik oversikt en av 
forutsetningene for å kunne dokumentere forholdene og legge strategier for boligpolitikken i byen i 
åra framover.  

 
 

Dagsordens pkt. 6 Møteplan for årsmøteperioden 
 
Forslag til møteplan blir lagt fram av styret på Årsmøte 
 

 
Dagsordens pkt. 7 Valg av styre og representanter fra laget til 
fylkesårsmøte 
 
Komitéen har bestått av Tarjei Fiske Fjalestad og Martinus Bråten. Ifølge vedtekter skal styret bestå av 
minst en leder og en økonomiansvarlig. Det skal være lik kjønnsfordeling. 
 
I det sittende styret er Svein Olav Aarlott, Ruth Hoel og Arne Byrkjeflot på valg. Alle tre er interessert i 
å fortsette i styret. Det har ikke kommet fram innsigelser eller kritikk av de tre. Valgkomitéen foreslår 
derfor at de fortsetter i styret i sine nåværende funksjoner.  
Komitéen oppfordrer årsmøtet til å diskutere størrelsen på styret. Det er etter vår mening for stort (6 
personer).  
 
Hilsen valgkomitéen  
 
 

Dagsordens pkt. 8 Eventuelt 
 
Saker til eventuelt fremmes under godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 
 


